

Title (en)

Keycard with partially magnetised areas

Title (de)

Schlüsselkarte mit einer bereichsweise magnetisierten Einlage

Title (fr)

Carte clef avec zones magnetisées

Publication

EP 0756053 A2 19970129 (DE)

Application

EP 96111882 A 19960724

Priority

- DE 19526976 A 19950725
- DE 19606296 A 19960221
- DE 19618618 A 19960509

Abstract (en)

The key card (8) has a magnetisable layer inserted between its opposing outer surfaces (A,B), with raised projections (10,11) provided across one of these surfaces, the magnetised regions of the magnetisable layer lying outside the profiling provided these projections. The projections may be provided as raised ribs (11) extending along the opposing side edges on one side of the key card and by raised nubbles (10) on the opposite side of the key card.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Schlüsselkarte (8) mit einer bereichsweise magnetisierten Einlage zwischen ihren beiden parallel zueinander verlaufenden Breitseitenflächen (A, B), welche eine Länge und Breite besitzen, die erheblich größer ist als die durch den Breitseitenabstand definierte Dicke, und schlägt zur Erzielung eines erhöhten Sicherheitswertes vor, mindestens eine Erhebung (10, 11) auf mindestens einer der beiden Breitseiten (A,B) vorzusehen, wobei die magnetisierten Bereiche der Einlage außerhalb der von der Erhebung (10, 11) gebildeten Profilierung liegen. <IMAGE>

IPC 1-7

E05B 47/00

IPC 8 full level

E05B 47/00 (2006.01); **E05B 35/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

E05B 47/0043 (2013.01); **E05B 35/00** (2013.01); **E05B 2047/0072** (2013.01)

Cited by

WO03025317A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0756053 A2 19970129; EP 0756053 A3 19970611

DOCDB simple family (application)

EP 96111882 A 19960724